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.írásbeli kérdés

Tisztelt Elnök Asszonyt

„Regisztrdiciós odú a haszongepfarmgvekre ász" cfmtmel a Házszabály 91 . §-a alapján kérdést
kívánok benyújtani Draskovics Tibor pénzügyminiszterhez . A kérdésre a választ írásbankürem_

Tisztelt Miniszter úri

A Világgazdaság információi szerint a regisztrációs adó üjabh változására lehet számítani
hamarosan: újra kodifikálják a törvényt, tovább szülésítve az ilyen adót fizetendők korét_ Ezzel az
intézkedéssel a kormány a buszokra, teherautókra is kivetné a regísztrációs adót . A tervek szerint
még a nyáron benyújtja a minisztérium a koncepciót a kormánynap a hatálybalépés egy év múlva
várható .
Szakértők egybehangzó véleménye alapján kijelenthetC, hagy a tervezeti : rendelkezés következtében
versenyképtelenné válhatnak az új gépjárművek eladói. F-Ic rejelzések szerint az állam sem jár jól,
mivel a drasztikusan visszaesi értékesítések miatt a költségvetés sem juthat a kivárt
pluszbevételhez, si t, csökkenésre számíthat.

Ennek megfelelően kérdésem az, hogy a PénzQgymínisztériurn valóban tervezi-e regisztrációs adó
kivetését a haszongépjármlavekre is? Történt-e egyeztetés a szakmai szervezetekkel és az
érdekképviseletekkel a törvény előkészítése során? Igazak-e azok a sajtóértesülések, amelyek
szerint a tavalyi évben a büdzsé az eíöirányzott közel 65 milliard forint helyett mindössze 57
milliárd bevételre tett szert regisztrációs adóból? Várhat&-e a regisztrációs adóterhek növekedése -
hasonlóan az idei évhez, amikor a motorkerékpárokkal bővült a terhet viselők köre?

Várom megtísztek5 válaszát!
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